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Jeg stiller nu op for 3´dje gang til Overlægernes repræsentantskab. 

Det arbejde der foregår der er meget vigtigt og jeg har fået indsigt-og muligvis indflydelse- i 
beslutningsgangene i Lægeforeningen. 

Som børnelæge gennem > 30 år finder jeg det vigtigt at min faggruppe er repræsenteret , da 
sammensætningen af specialerne i Repræsentantskabet er meget ulige fordelt.  

Desuden stiller jeg også op som repræsentant for et af Danmarks mindste hospitaler-Sjælland 
Universitets Hospital, Nykøbing Falster. 

Trods Hospitalets optageområde på kun cirka 150.000 borgere, foregår der megen livsnødvendig 
behandling her. Det har mange det med at glemme når de store linjer tegnes. 


